
 
 
 
 
 
 

Lyžařský výcvikový kurz:  20. 1. – 24. 1. 2025 

 

Lyžovat, lyžovat, lyžovat!!! To byl hlavní cíl našeho lyžařského 

výcvikového kurzu a letos se nám splnil do puntíku. Sjezdovky byly zasněžené, 

vleky fungovaly, počasí nám přálo, najíst jsme dostali dobře, takže co víc si přát. 

Letošní lyžák byl tak trochu velká neznámá. Do poslední chvíle jsme 

nevěděli, zda se nám podaří tuto akci zorganizovat. Nakonec vše dobře dopadlo 

a v pondělí 20. ledna 2025 v půl deváté stálo před naší školou 13 natěšených 

lyžařů z 6., 7., 8. třídy a naproti tomu jejich rodiče s myšlenkami plnými obav 

o svá dítka. Nalodění zabralo pár minut a společně s instruktory a 28 žáky ze ZŠ 

Březnice jsme vyrazili směr Šumava, Železná Ruda, Chata Ořovský, kam tradičně 

jezdíme už spousty let. Před polednem už jsme si užívali pohostinnost hotelu, 

všichni vybalení na pokojích a spokojení. Nejvíce nás však těšil pohled z okna, 

kde se to letos nezelenalo, ale všude, kam oko dohlédlo, bylo krásně bílo.



 

  První den byl náročný. Už jenom 

obléknout se do oteplováků, zapnout si 

prvně na nohy lyžařské boty, popasovat se 

s helmou a navíc k tomu vzít na ramena 

lyže a vyrazit na sjezdovku byl pro mnohé 

z nás téměř nadlidský výkon. Ale v pátek 

už jsme se našim prvním lyžařským 

krůčkům, a hlavně pádům jenom smáli a 

nemohli jsme uvěřit, co všechno se 

zvládneme naučit za pár dní lyžování. Kéž 

by tomu tak bylo i ve škole  . Denně 

jsme ráno v devět vyrazili na vlek, tzv. 

pomu, která nás vyvezla s menšími či 

většími obtížemi na vrchol, odkud jsme 

ladně přelyžovali na skiareál Nad 

Nádražím, kde byly podmínky k lyžování 

perfektní. Milá obsluha u vleků, téměř 

žádné čekání, sjezdovka poloprázdná. To se nám jezdilo, panečku. 
 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Byl to týden plný zážitků. Mimo 

lyžování a s tím spojenými pády jsme vyrazili na pěší výlet do Železné Rudy 

dokoupit zásoby dobrot, zatančili jsme si na večerní diskotéce, přenesli jsme se 



 

do atmosféry sálu multikina a strávili akční filmový večer. Nechyběla ani zábava 

v podobě soutěží či tvoření.  

Dny byly opravdu nabité, navíc když polední klid téměř nikdo netrávil 

klidovým režimem. O to víc jsme byli unavení večer. Vím, že to zní neuvěřitelně, 

ale téměř s úderem večerky bylo ve všech pokojích ticho a klid a všichni jsme se 

znavení oddávali slastné říši spánku. 

Co bude s lyžákem za rok? Nevíme. Ale letos se nám vše podařilo na 

výbornou. Děkuji především vám, rodičům, že jste umožnili vašim dětem tento 

skvělý výcvik zažít a vám, děti, že jste byly perfektním týmem. 

 Iveta Trefná 


